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Zápis z mimořádného jednání 

Výboru pro informatiku, evropské fondy ZHMP 

dne 12. 12. 2013 od 08:45 hod. 
Přítomni:  

Petr Dolínek 

Mgr. Jan Kalousek 

JUDr. Lubomír Ledl 

Bc. Ondřej Pecha 

Mgr. Ludmila Štvánová 

Mgr. Lucie Válová 

Ing. Jan Vašíček 

Omluveni: 

Josef Nosek 

Ing. Jiří Nouza 

Ing. Václav Novotný 

JUDr. Lenka Teska Arnoštová, Ph.D. 

Přizváni: 

Mgr. Patricia Tiso Ferulíková 

Ing. Eva Vorlíčková 

RNDr. Jan Teska 

MVDr. Vojtěch Novák (ředitel spol. JAGGY, a. s.) 

Petr Dolínek, pověřený řízením Výboru, před projednáním bodů zařazených na mimořádné 

jednání Výboru udělil slovo přítomnému dr. Novákovi, řediteli spol. JAGGY, a. s. 

V. Novák: ve svém vystoupení hovořil o podpoře podnikání v rámci dotačních programů 

realizovaných prostřednictvím OPPK. Informoval, že na základě provedené kontroly 

administrativních náležitostí, které v případě jeho dotace zpracovávala profesionální firma, 

má jeho společnost vrátit přidělené finanční prostředky v celé výši. Tato skutečnost bude mít 

pro jeho společnost likvidační následky. Bez přidělené dotace by náklady na realizaci 

podnikatelského záměru podřídil svým finančním možnostem a činnost veterinární kliniky by 

v současnosti nebyla ohrožena. 
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P. T. Ferulíková: uvedla, že se jednalo o hloubkovou kontrolu, kdy auditním orgánem bylo 

Ministerstvo financí ČR. Audit probíhal 1,5 roku. U vyměřeného penále lze požádat o 

prominutí. 

O. Pecha: k problému uvedl, že se nejedná o ojedinělý případ. V některých případech by pro 

podnikatele bylo skutečně lepší, kdyby dotaci nepřijali. 

P. Dolínek: na základě příspěvku dr. Nováka požádal, aby na další jednání Výboru byl 

předložen nejen protokol z auditu spol. JAGGY, a. s., ale rovněž informace o celé příslušné 

výzvě. 

Schválení programu 

Výbor schválil jednomyslně program mimořádného jednání. 

Volba ověřovatele 

P. Dolínek: obrátil se na členku Výboru Mgr. Ludmilu Štvánovou, zda se ujme ověření zápisu 

z mimořádného jednání Výboru. 

Výbor jednomyslně schválil ověřovatelkou zápisu paní Mgr. Ludmilu Štvánovou. 

Schválení zápisu ze dne 26. listopadu 2013 

P. Dolínek: doporučil členům zápis z minulého jednání prostudovat a přesunout jeho 

schválení až na řádné lednové jednání. 

Členové Výboru s tímto návrhem jednomyslně souhlasili. 

Návrh na revokaci přílohy č. 1 usnesení RHMP č. 2061 ze dne 27/11/2012 

P. Tiso Ferulíková: Výboru je předložena ke schválení revokace přílohy č. 1 usnesení RHMP 

č. 2061 ze dne 27/11/2012 tak, aby mohl být prodloužena lhůta pro podávání žádostí a 

zároveň mohla být navýšena alokace finančních prostředků, které byly získány z vratek. 

Revokace nebude předložena ZHMP, jelikož vyhlašování výzev je v kompetenci RHMP. 

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP: 

1. bere na vědomí informaci o revokaci přílohy č. 1 usnesení RHMP č. 2061 ze dne 

27/11/2012; 

2. doporučuje RHMP schválit revokaci přílohy č. 1 usnesení RHMP 2061 ze dne 

27/11/2012. 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen. 
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Návrh na vyhlášení výzvy 13. kolové výzvy OPPK v oblasti podpory 2.1 Revitalizace a 

ochrana území a oblasti podpory Rozvoj a dostupnost ICT služeb 

P. Tiso Ferulíková: jedná se o poslední výzvu, ve které je pro oblast podpory 2.1 alokováno 

350 mil. Kč a pro oblast podpory 1.2 se jedná o alokaci ve výši 75 mil. Kč. Projektové žádosti 

bude možné předkládat v období leden – březen 2014. S další výzvou v oblasti podpory 2.1 

Revitalizace a ochrana území nebylo počítáno, jelikož finanční prostředky měly být vloženy 

do finančního nástroje JESSICA. Do oblasti podpory navrhuje dozařadit i revitalizaci vodních 

ploch.  

Členové Výboru souhlasili s tím, že se výzva v oblasti podpory 2.1. Revitalizace a ochrana 

území má týkat i vodních ploch.  

Návrh usnesení: Výbor pro informatiku, evropské fondy ZHMP: 

1. bere na vědomí text 13. výzvy OPPK; 

2. doporučuje RHMP schválit 13. Výzvu OPPK. 

Návrh usnesení byl jednomyslně schválen. 

Různé 

P. Dolínek: požádal ředitele Odboru INF o předložení analýzy vypracované společností 

PINKERTON. Dále informoval členy Výboru o podnětech z oblasti INF, které byly doručeny 

k šetření Kontrolnímu výboru ZHMP. Konkrétně se jedná o: 

a) podnět k zakázce „Fyzická infrastruktura optických vláken a jejich využití pro HMP“ 

– společnost PADCOM s. r. o. 

b) podnět k zakázce „Dokumentovaný systém řízení datového centra“ – společnost 

PADCOM s. r. o.  

c) podnět „Současný stav podpory projektu IKS“ – společnost KH Servis 

V souvislosti s informací o podnětech z oblasti INF požádal Odbor INF o předložení seznamu 

nevypořádaných pohledávek s informací o stavu řešení. Podněty budou projednány na 

lednovém zasedání Výboru. 
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Pověřený řízením Výboru: Petr Dolínek 

Tajemnice Výboru: Mgr. Patricia Tiso Ferulíková 

Ověřovatel zápisu: Mgr. Ludmila Štvánová 

Zapisovatelka: Ing. Mgr. Adriana Prokešová, RED 


